
 

 

Publicatieverslag Eventing Forum 4 februari  2025 

 

Opening en vaststellen agenda: De voorzitter opent de vergadering als voorzitter 

en verwelkomt Jenny Voskens die tijdelijk de taken voor de regio Noord-Brabant 

waarneemt. 

Wedstrijdorganisatie Alphen-Chaam: De wedstrijdorganisatie van Alphen-Chaam 

kan di jaar niet organiseren door o.a. leverenciers die steeds duurder worden in 

combinatie met de weersafhankelijkheid. Bij afgelasting komen er geen startgelden 

binnen terwijl alle kosten al gemaakt zijn. Er zijn meerdere oplossingen besproken 

zoals samenwerking tussen verenigingen en een 'suppliers' lijst. Ook wordt er 

onderzocht of er mogelijkheden zijn om deelnemers de keuze te stellen of zij het 

startgeld terug willen, en of er mogelijkheden zijn voor een verzekering in een 

calamiteitenfonds. 

Evaluatie kalendervergadering: De kalendervergadering is positief verlopen en 

conflicten zijn opgelost. Er komt een bijeenkomst voor wedstrijdleiders op 26 februari 

in Ermelo. 

Super bijscholing: Bijscholing voor TA’s, POCC’s en PBCC’s op 9 maart onder 

leiding van Andrew Heffernan. Doel is meer consistentie in de Nederlandse 

crossbouw en bewustwording van het te bouwen niveau 

Onderzoek Richtlijnen Crossbouw: Onderzoek naar mening stakeholders, zo 

nodig komt er een nieuwe checklist TA en/of vernieuwde richtlijnen in augustus. 

Kampioenschapsbepalingen: Voorzet is goedgekeurd door het forum met kleine 

toevoegingen. Nieuwe versie zal worden rondgestuurd en gepubliceerd. 

Werkgroepen en onderwerpen: Focus voor 2025 ligt op Crossbouw en veiligheid. 

Reglementswijzigingen zijn dit jaar zeer beperkt mogelijk. 

Harnachementgids: Twee verduidelijkingen voorgesteld en goedgekeurd. De 

eerste verduidelijking betreft het aantal sluitingen op een crossbeschermer, de 

tweede verduidelijking gaat om het altijd aanwezig zijn van een keelriem in de 

crosscountry fase. 

WVTTK en Rondvraag: Aanschaffen van een aanhangwagen met hindernissen te 

gebruiken voor wedstrijdorganisaties is ingebracht bij een forumlid. Hier zal verder 

onderzoek naar gedaan worden.  

Ook is de mogelijkheid van rijden in paren ingebracht. De werkgroep reglementen 

zal hier verder naar kijken. 

Volgende vergadering: Gepland op 13 mei online. 

 

 

 

 



 

 

 


